
Jaarverslag Jeugdcommissie 2022-2023

In september 2022 zijn we gestart met een deels vernieuwde Jeugcommissie. Arina Godvliet en
Monique Cornelisse hebben afscheid genomen, Michiel van Beelen en Arjen de Boo zijn voor hun in
de plaats gekomen.
Gelukkig hebben we ook afscheid kunnen nemen van het coronavirus waardoor we een 'normaal'
seizoen konden spelen. De start van het seizoen ging goed en gelukkig had elk jeugdteam een trainer.

Na de eerste seizoenshelft draaiden de jeugdteams lekker en was het mogelijk voor MA2 om
kampioen te worden. In een rechtstreeks duel met US werd er helaas net verloren zodat de medailles
mee naar Amsterdam gingen.

De Sinterklaasviering was zeer geslaagd, voor ieder speler was er een chocoladeletter en voor elk
team een gedicht. Ook voor de trainers was er een gedicht met iets lekkers. Wij waarderen de grote
betrokkenheid van alle trainers enorm!
De jeugdcommissie overleggen die wij regelmatig met elkaar hadden waren het afgelopen seizoen
gelukkig allemaal fysiek. Daardoor konden we weer genieten van de gastvrijheid van Chantal en ook
van de lekkernijen die ze voor ons heeft gebakken.

In de tweede helft van het seizoen werden er twee kampioenschappen gevierd. Zowel de MA1 en de

MA2 mochten de schaal in ontvangst nemen. MA1 zal als dames 5 weer verdergaan binnen de

senioren.

Met input van de trainers hebben we gekeken naar de teamindeling voor volgend jaar en een
weloverwogen keus gemaakt voor de nieuwe teamindeling van het komende seizoen. We gaan
starten met twee A teams, drie B teams, één C team en één team CMV niveau 6. Ook zijn er weer
instroomgroepen bij de ABC en de CMV.

Wij kijken als jeugdcommissie terug op een geslaagd seizoen. Als JC zetten we ons weer net zo
enthousiast in om er weer een mooi volleybaljaar van te maken.
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